
 חלקי הדיבור:

  -שם עצם

 כל המילים שאפשר להוסיף להם ה' הידיעה ושייכות.

 ישנם שמות עצם מוחשיים וישנם מופשטים

 לדוגמא: אהבה, שולחן, שיער,עצב,חבר וכולי.

  -שם תואר

 מילה המתארת את שם העצם וחייבת לבוא אחריו.

 לדוגמא : משחקים חשובים, ילדים גדולים,כורים אדומים וכולי.

 -פועל

 כל פעולה שניתן להגיד אותה באחד הזמנים ויש לה גוף. 

 מי? ומתי?.-ניתן לשאול עליה

 לדוגמא: הלכתי,הולכת, אלך.

 עבר,הווה ועתיד. -ה בשלושה זמניםניתן להגיד את המיל

  -שם פועל

 האות ל' אשר תמיד תימצא בתחילת המילה+צורת המקור של הפועל.

 ור וכולי.לדוגמא: לשמור,לאהוב,לסרוג,לחג

 שם עצם המתאר פעולה. -שם פעולה

 לדוגמא: אכילה, הקראה, אהבה,דיבור וכולי.

 

 

 צורת בינוני זוהי צורה אשר יש בה פועל בהווה המסוגל לשמש גם כשם עצם וגם כשם תואר.

 היא נקראת כך משום העובדה שנמצאת בין פועל לבין שם.

 " )הווה(.מנצח" -לדוגמא: המילה

  המילה 'מנצח' משמשת כאן כתואר. -מנצח""יש לי תרגיל 

 "המילה 'מנצח' נמצאת בתור פועל. -"המנצח זכה במדלית זהב 

 "המילה "מנצח" משמשת כשם עצם. -"אני מנצח את אחי במשחק 

 

 מנצחים, שופטת,מנחה, מדריך,מצליח וכו'.-דוגמאות נוספות לצורת בינוני


